

一、投稿資格 Qualification

2017 第三屆校際文學、語言學、英語教學學生論文研討會歡迎各大專院校大學部、研究所在學學生報名投稿。大會會議主題限定為英語文學、語言學與英語教學三大領域。

2017 The Third Intercollegiate Student Conference on Literature, Linguistics, and TEFL accepts submissions from officially registered undergraduate and graduate students from all universities. The theme and scope of this conference are limited to British/American/Anglophone literature, linguistics, and TEFL.

二、報名方式 Registration

1. 摘要 (Abstract) : 須含「初步參考書目」 (Working Bibliography)

The abstract should include the working bibliography.

- A. 於報名截止日前至以下網址填寫線上報名表：

https://docs.google.com/forms/d/1WiyUUMtZqAJge_F5ONBCxQg1cv_atJz_m5wUfK314_Y/viewform?edit_requested=true

Fill out the online registration form at the following website before the deadline:

https://docs.google.com/forms/d/1WiyUUMtZqAJge_F5ONBCxQg1cv_atJz_m5wUfK314_Y/viewform?edit_requested=true

- B. 請將摘要寄至以下信箱：2017nckuflld@gmail.com

Please email your abstract to this mailbox: 2017nckuflld@gmail.com

- C. 收到確認報名回信後，報名才算完成。

Registration is completed only after you receive the registration confirmation letter.

2. 10-15頁的論文全文／畢業論文概述 (10-15-Page Full Paper/Sample Writing) : 須附完整參考書目 (Works Cited/References)

The 10-15-page full paper/sample writing should include the complete Works Cited/References list.

- A. 若欲發表之文章僅為獨立論文，請繳交該文章全文，篇長為10-15頁。若欲發表之文章為碩、博士畢業論文，則請將該畢業論文縮減為10-15頁之畢業論文概述。

If the paper you will present is NOT your M.A. thesis or Ph.D. dissertation, please submit the 10-15-page full paper. On the contrary, please revise your

M.A. thesis or Ph.D. dissertation to a 10-15-page sample writing.

- B. 「論文全文／畢業論文概述」所規範繳交之頁數並「未」包含參考書目之部分。

“The full paper/sample writing” should be a refined research paper of 10-15 pages (excluding the Works Cited/References section).

- C. 於報名截止日前至以下網址填寫線上報名表：

<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScGYq-nrWZ-zOJUZNH7grSACIpxU7d0d25JHxUoEueRilM02w/viewform>

Fill out the online registration form at the following website before the deadline:

<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScGYq-nrWZ-zOJUZNH7grSACIpxU7d0d25JHxUoEueRilM02w/viewform>

- D. 請將論文全文／畢業論文概述寄至以下信箱：2017nckuflld@gmail.com

Please email your 10-15-page full paper/sample writing to this mailbox:

2017nckuflld@gmail.com

- E. 收到確認報名回信後，報名才算完成。

Registration is completed only after you receive the registration confirmation letter.

三、會議地點 Conference Venue

國立成功大學外國語文學系修齊大樓4樓

4F, Hsiu-Chi Building, Foreign Languages and Literature, National Cheng Kung University

四、論文發表語言 The Language of Presentation

所有論文皆須以英文寫作、發表，惟摘要須為中英對照。

All papers or theses/dissertations must be written and presented in English, except all abstracts must be written in both English and Chinese.

五、投稿須知 Submission Guidelines

1. 中英文摘要請依照大會格式撰寫(附件一)；篇幅各以1頁A4為限。存成「PDF」檔後，將摘要寄至本研討會專屬信箱。

The Chinese and English abstracts should follow the official format of the conference (Attachment I); each should be no more than 1 page long (A4). Please save the abstracts in “PDF” format and send them to the 2017 Conference Mailbox.

2. 摘要撰寫英文請使用「Times New Roman」字型，中文請使用「標楷體」，「12」點字。
Abstracts should be typed in “Times New Roman” for English and “DFKai-SB” for Chinese, with font size “12.”
3. 文學組之摘要及論文全文／畢業論文概述須按照「MLA第7版」格式。語言學及英語教學組之摘要及論文全文／畢業論文概述則須按照「APA第6版」格式。
For the literature group, the abstracts and the 10-15-page full papers/sample writings should follow “MLA 7/e”; for the linguistics and TEFL groups, the abstracts and the 10-15-page full papers/sample writings should follow “APA 6/e.”
4. 10-15頁之論文全文／畢業論文概述亦須存成「PDF」檔後，寄至本研討會專屬信箱。
Please save the 10-15-page full papers/sample writings in “PDF” format and send them to the 2017 Conference Mailbox.
5. 請依下例命名「寄件主旨」及「投稿作品」（摘要及論文全文／畢業論文概述）
Please name your “email subject,” “abstracts” and “10-15-page full papers/sample writings” according to the following examples.
◇ 摘要（Abstracts）：(Literature/Linguistics/TEFL)ncku王大大_Abtract
◇ 論文全文／畢業論文概述（10-15-page full papers/sample writings）：
(Literature/Linguistics/TEFL)ncku王大大_Paper

六、議事規則 Presenter Guidelines

1. 發表人須以英文發表其論文。
Presenters should present their paper in English.
2. 每位發表人之論文報告時間為「15分鐘」。
Each presenter is allotted “15 minutes.”
3. 『評論及提問』環節時間為「20分鐘」。每位發表人皆須針對同一場次之其他發表人所分析之作品及／或其論文報告提出些評語。也非常歡迎現場聽眾的意見及提問。
The audience and the presenters will be allotted “20 minutes” for the “Comments and Questions” session. Each presenter is expected to give some short comments on the works analyzed and/or presentations given by the other presenters of the same session. Comments and/or questions from the audience are also welcome.

七、重要日程 Important Dates

- 2017/01/20 (星期五 Friday)
摘要投稿開始
Abstract Submissions Begin.
- 2017/02/24 (星期五 Friday)
摘要投稿截止
Abstract Submissions Due
- 2017/03/03 (星期五 Friday)
摘要審查結果公布
Abstract Acceptance Notification
- 2017/03/13 (星期一 Monday)
論文全文／畢業論文概述繳交開始
10-15-Page Full Paper/Sample Writing Submissions Begin
- 2017/03/20 (星期一 Monday)
論文全文／畢業論文概述繳交截止
10-15-Page Full Paper/Sample Writing Submissions Due
- 2017/04/07 (星期五 Friday)
論文全文／畢業論文概述審查結果公布
10-15-Page Full Paper/Sample Writing Acceptance Notification
- 2017/04/14 (星期五 Friday)
會議議程公布
Conference Program Announcement
- 2017/05/13 (星期六 Saturday)
正式研討會
The Conference

八、聯絡資訊 Contact Information

1. 如有任何研討會相關疑問，請來信至2017研討會專屬信箱。

For questions related to the Conference, please send an email to the 2017 Conference Mailbox.

2017研討會專屬信箱：2017nckuflld@gmail.com

2017 Conference Mailbox: 2017nckuflld@gmail.com

2. 研討會任何資訊更新將發布於本研討會之專屬網頁及臉書粉絲專頁。

Any conference updates will be posted on the 2017 Conference Website and Facebook Fan Page.

2017 第三屆校際文學、語言學、英語教學學生論文研討會
2017 The Third Intercollegiate Student Conference on Literature, Linguistics, and TEFL

2017研討會專屬網頁：<http://isc.tw/2017/>

2017 Conference Website: <http://isc.tw/2017/>

2017研討會臉書粉絲專頁：

<https://www.facebook.com/2017%E7%AC%AC%E4%B8%89%E5%B1%86%E6%A0%A1%E9%9A%9B%E6%96%87%E5%AD%B8%E8%AA%9E%E8%A8%80%E5%AD%B8%E8%8B%B1%E8%AA%9E%E6%95%99%E5%AD%B8%E5%AD%B8%E7%94%9F%E8%AB%96%E6%96%87%E7%A0%94%E8%A8%8E%E6%9C%83-471556196565485/>

2017 Conference Facebook Fan Page:

<https://www.facebook.com/2017%E7%AC%AC%E4%B8%89%E5%B1%86%E6%A0%A1%E9%9A%9B%E6%96%87%E5%AD%B8%E8%AA%9E%E8%A8%80%E5%AD%B8%E8%8B%B1%E8%AA%9E%E6%95%99%E5%AD%B8%E5%AD%B8%E7%94%9F%E8%AB%96%E6%96%87%E7%A0%94%E8%A8%8E%E6%9C%83-471556196565485/>

【附件一】中英文摘要格式

[Title]

[English Name]

[Department]

[University]

ABSTRACT

Keywords: (no fewer than five keywords)

[論文題目]

[中文姓名]

[學校]

[系所]

摘要

關鍵字：(不得少於五個關鍵字)

